
Bestyrelsesmøde 1.10.2020 kl. 16.30 

 

• 1 Godkendelse af referater 

Afventer næste bestyrelsesmøde 

• 2 Information fra daglig leder 

- Status pt. 
 
Det går rigtig godt, der er god kemi i huset og nye tiltag tages godt imod af børnene.  
Forældre har spurgt om vi kan begrænse børns skærmtid, men det er besluttet, at det ikke er Børnebyens 
opgave at opdrage på børn. Vi fastholder dog skærmfri onsdag. 
 
- Børnetal 
 
63 med pil op 
 
-Timetal 
 
Der er svært at få enderne til at nå sammen, hvorfor det er besluttet, at William må overtage to 
morgenvagter fra Thea og dermed sættes William tilsvarende op i tid. Thea er uændret på 32 timer. 
 
- Budgetstatus 
 
Økonomien ser fornuftig ud og vi forsætter med at konsolidere Børnebyen. 
 
- Projekt 5. og 6. klasse 
 
Thea har været på besøg i 5. og 6. årgang og har af bestyrelsen fået grønt lys til at arbejde videre med en 
form for klippekort til indkøring af 5. og 6. årgang. Vi afventer et udspil fra Thea. 
 
 

• 4 Punkter fra bestyrelsen 
 

- Behov for vedligeholdelse / Alle 
 
Nyt tag på hovedhus  Tilbud på 120.000 kr. er modtaget 
Udskiftning af facade på hovedhus 
 
Jævning af værksted  Vi undersøger mulighed for at erstatte dette med en  
   Container 20 fod. Peer/Steen 
 
Nyt tag på udklædningshus  Gøres ifm. Udskiftning af tag på hovedhus 
Maling af udklædningshus  Thea har fået doneret maling hertil  
 



Borde bænkesæt udskiftes  Tennisklubben kontaktes for evt. fællesindkøb 
 
- Fondsansøgninger / Steen 
 
Thea søger Fynske Bank Fonden 60.000 kr., halvdelen af udgiften til nyt tag. 
Thea søger Nordlys 
Thea har fået doneret Perler af Herma  Perler 
Thea har fået doneret mailing fra Dyrups 
 
 
Alle er velkommen til at finde fonde og søge disse til ovenstående, men Thea skal orienteres, så vi ikke 
dobbeltsøger og dermed stiller os selv i et dårligt lys. 
 
- Overvågning af området / Steen 
 
Thea har forelagt Rema 1000 projektet til 12.500 kr. og Nicolaj er positiv. Vi håber det falder på plads og 
bliver installeret med skærm og 3 kameraer. 
 
 
- Nyt vedr. Svendborg Kommune / Steen 
 
Sag om udestående regning om tinglysning er lukket ned, kommunen har annulleret regningen 
 
Kommunen opføre en pavillon bag Børnebyen til områdets dagplejere. 
 
- Afgivelse af areal til Tennisklubben / Steen 
 
Svendborg Kommune har besluttet at give en del af vores område til Tennis klubben, som har to år til at få 
opført 4 Padel baner med overdækning. Hvilket vi har tilkendegivet at være positiv overfor. Bestyrelsen har 
tiltrådt dette og kommunen Tinglyser ændringen. Vi har på skrift, at det ikke vil belaste børnebyen 
økonomisk og at Tennisklubben fremover har vedligeholdelsespligten, så det ikke skæmmer vores udsigt, 
indtil de evt. starter et byggeri. 
 
- Generalforsamling den 22. oktober / Steen 
 
Det blev besluttet, at generalforsamlingen bliver 22/10-2020 kl. 18.30. Ligeledes blev det besluttet, at lave 
invitation via mail og Facebook, med mulighed for tilkendegivelse, så vi nogenlunde ved hvor mange vi 
bliver, i disse Covid19 tider. 
 
- Emner til bestyrelsen / Alle 

• 5 Kommende møder 

22/10-2020 efter Generalforsamlingen. 

• 6 Evt. 

Steen ændre nem kontoen i banken, så det bliver ”driftskontoen” 



Thea oplyste os om, at vi fylder 25 år, den 6. september 2021 og vi håber til den tid at kan fremvise en 

børneby i fin form og vedligeholdte omgivelser, hvilket kommer til at kræve noget af os alle       

Bedste hilsener 
 
Steen Staffeldt 
 


